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Giallorossi pokonali w ostatnim sparingu tego lata Ternanę i mogą myśleć

wyłącznie o ligowej inauguracji przeciwko Livorno. Zespół stracił jednak

Kevina Strootmana. Rudi Garcia ma nadzieję, że uraz nie jest poważny.

 

Garcia dla Roma Channel

- Najgorsza jest kontuzja Kevina Strootmana. Zobaczymy czy to poważne czy nie,

mam nadzieję, że nie.

 

Mecz?

- Dobra pierwsza połowa, choć nie podoba mi się, że straciliśmy gola, jednakże

zespół pracuje na poważnie i tak jest dobrze.

 

Maicon i Gervinho?

- Rozegrał cały mecz, to ważne dla niego i dla drużyny. Gervinho wszedł ze swoim

zespołem i jest to dla niego ważne.

 

Garcia w strefie prasowej

Napłynęły oferty za Lamelę i Pjanica?

- Dziś mamy dzień meczu, odpowiadam na pytania związane z meczem. Będziemy

mocniejsi z kadrą, którą mamy w tej chwili, ale zobaczymy co będzie w przyszłości.

Erik jest mocnym graczem.

 

Maicon?

- Jest gotowy na ligę, to ważne dla niego i dla drużyny, że rozegrał cały mecz. Z dnia

na dzień się poprawia.
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